



HOUSE OF COMMONS
CHAMBRE DES COMMUNES
CANADA

THE SPEAKER
LE PRÉSIDENT

TO: All Members of Parliament

À : Tous les députés

SUBJECT: New Edition of the
Standing Orders

OBJET : Nouvelle édition du Règlement

DATE: March 12, 1990

DATE : Le 12 mars 1990

Enclosed is a new edition of the Standing Orders of the House of Commons, which updates and replaces both the April 1989 edition and the provisional edition of December 1989. This latest edition, dated February 1990, includes all the changes made to the Standing Orders since the publication of the April edition. Those changes are as follows:

Vous trouverez ci-inclus un exemplaire du Règlement de la Chambre des communes qui a été mis à jour pour tenir compte des modifications apportées à ce texte depuis avril 1989. Cette nouvelle édition, en date de février 1990, remplace donc celle d'avril 1989 ainsi que l'édition provisoire de décembre 1989, et comprend les modifications suivantes :

On September 27, 1989 -

Replacement of the Standing Committee on Communications, Culture, Citizenship and Multiculturalism by two separate standing committees, one on Communications and Culture and one on Multiculturalism and Citizenship. Standing Orders 104(2), 108(2) and 108(3) were affected.

Le 27 septembre 1989 -

Le Comité permanent des communications, de la culture, de la citoyenneté et du multiculturalisme est remplacé par deux comités permanents, celui des communications et de la culture et celui du multiculturalisme et de la citoyenneté. Les articles suivants du Règlement ont été touchés : 104(2), 108(2) et 108(3).